
Zápis z veřejného zasedání obce konaného dne 1.srpna 2012

v kanceláři Obecního úřadu od 18.00 hodin

Přítomni : 6 členů zastupitelstva
Omluven : 1 člen zastupitelstva

Ověřovatelé: Kubela Jiří, Malý Otto

Zapisovatelka: Krupičková Květoslava

Program: 1) Zahájení
                  2) Směrnice o prodeji majetku
                  3) Vyhláška o pohybu psů na veřejných prostranstvích
                  4) Různé
                  5) Diskuse a závěr

1) Zahájení

Starosta pan Josef Havránek přivítal přítomné, přečetl program jednání, navrhl 
zapisovatelkou paní Květoslavu Krupičkovou a ověřovateli pana Jiřího Kubelu a 
Ottu Malého a vyzval zastupitele k hlasování o schválení.

Výsledek hlasování : Pro 6 čl.zastup.   Proti 0 čl. zastup.    Zdržel se 0 čl. zastup.

2) Směrnice o prodeji majetku

Starosta seznámil přítomné se Směrnici č.9/2012-přeceňování majetku určeného 
k prodeji  reálnou hodnotou. K tomuto nebyly vzneseny žádné připomínky ani 
výhrady.

Usnesení č. 18/2012 – Zastupitelstvo obce schválilo Směrnici č. 9/2012 – přece-
                                    ňování majetku určeného k prodeji reálnou hodnotou.

Výsledek hlasování: Pro 6 čl.zastup.     Proti 0 čl.zastup.    Zdržel se 0 čl.zastup.

3) Vyhláška o pohybu psů na veřejných prostranstvích

Starosta  seznámil  přítomné  s vyhláškou  o  pohybu  psů  na  veřejných 
prostranstvích.  Psi  po vesnici  se  mohou  pohybovat  pouze na vodítku.  Volně 
mohou pobíhat psi pouze v lokalitě za Cidlinou. Vyhláška je platná od 1.9.2012.
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Usnesení č.19/2012 – Zastupitelstvo obce schválilo „Vyhlášku č.1 – Vyhláška o 
                                    pohybu psů na veřejných prostranstvích. Nebyly vzneseny
                                    žádné připomínky ani výhrady.

Výsledek hlasování: Pro 6 čl.zastup.    Proti 0 čl. zastup.    Zdržel se 0 čl. zastup.

4) Různé

- Pan starosta informoval přítomné, že Vodohospodářská obchodní společnost 
má  zájem  o  náš  vodojem.  Pan  Kubela  přítomným  sdělil,  že  vodojem  stál 
1.200.000,-Kč z našich  peněz.  Obec  Nemyčeves  měla  zaplatit  400.000,-Kč a 
obec  Jičiněves  také  400.000,-Kč.  K této  platbě  však  nedošlo,  takže 
zastupitelstvo rozhodlo, dokud nebude tato záležitost vyřešena, nebude vodojem 
VOS předán do užívání.

- Pan starosta informoval přítomné o dotacích. Celá akce stála 893.875,-Kč – 
z toho  malotraktor  s příslušenstvím  –  243.840,-Kč,  křovinořez  –  14.980,-Kč, 
úprava komunikace před hasičskou zbrojnici 589.055,-, technická a projektová 
dokumentace  46.000,-Kč. Dotace by měla činit 675.000,-Kč.

-  Projekty  jsou  již  schváleny  a  jakmile  nám  bude  dotace  poslána,  bude  se 
kupovat  minibus,  kterým  se  budou  vozit  děti  do  školky  a  do  školy.  Tento 
minibus bude též pro naše hasičky. Na tento minibus bude dotace 445.500,-Kč.

- V současné době se připravuje projektová dokumentace na úpravu ostatních 
komunikací. Komunikace se ale nebudou opravovat tam, kde nebudou napojeny 
všechny nemovitosti  na novou kanalizaci.

-  Na  posledním zastupitelstvu  dala  paní  Lejsková  návrh,  aby  se  v knihovně 
platilo za kopírování. Občané často zbytečně tiskly a zvyšovaly se tak náklady 
na provoz knihovny. Na tomto návrhu se zastupitelstvo dohodlo – 1 ks A 4 – 
černá – 2,-Kč,  1 ks A 4 barevná – 4,-Kč.

Usnesení č.20/2012 – Zastupitelstvo obce schválilo, že za kopírování v knihovně 
                                    se bude vybírat částka 2,-Kč/ 1 ks – A4 – černá,
                                                                         4,-Kč/ 1 ks – A4 – barevná.

Výsledek hlasování: Pro 6 čl.zastup.    Proti 0 čl.zastup.     Zdržel se 0 čl. zastup.

-  Na Obecní úřad chodí starší občané s žádostí, zda by jim obecní zaměstnanec 
mohl posekat zahradu. Pan starosta dal návrh – po domluvě s ním a v případě 



volných kapacit zaměstnance, bude možné seniorům nad 80 let posekat zahradu 
zdarma. Toto nebude nárokové. Zastupitelstvo tento návrh schválilo.

5) Diskuse a závěr
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- Na příštím zastupitelstvu se bude řešit prodej staršího obecního malotraktoru. 
Prodej bude probíhat formou dražby. Vyšší nabídka vítězí. 

Do diskuse se již nikdo nepřihlásil a pan starosta poděkoval přítomným za účast 
a zasedání ukončil v 19.30 hodin.

Zapsala.:  Krupičková Květoslava ………………………….

Starosta:  Havránek Josef              ………………………….

Ověřil  :   Kubela Jiří                     …………………………

                 Malý Otto                     …………………………

Ve Vitiněvsi dne 10.08.2012

 

   


